



ASX ANNOUNCEMENT

TTG receives approval to set up company in Qianhai

Sydney 22 May 2013 (ASX : TUP)

TTG Mobile Coupon Services Limited (“TTG”) has been approved by the relevant authorities in China to set up a subsidiary (tentatively named “Shenzhen Taotaogu Financial Technology Co. Ltd”) in Qianhai (commonly known in China as “Front Sea”), Shenzhen. Qianhai has been selected as the “pilot district” for free renminbi conversion in China, and is expected to become the future central business district in Shenzhen.

The advantage to TTG of the approval is the further recognition TTG will receive in the market place as a result of the implied government support. The effect will be to create further opportunities for TTG to expand its business. Free renminbi conversion will enhance TTG’s cross-border transaction offerings.

“The approval to set up a company in Qianhai proves that the relevant authorities recognizes and supports the business development and financial innovation of TTG.” TTG’s Chairman Mr Xiong said today,

About TTG

ULPOS provides a platform for consumers, merchants, product providers, financial intermediaries and social networking groups to connect directly with each other. TTG has an exclusive contract with UnionPay Financial Network as the owner of the platform and whose parent company China UnionPay Co Ltd is the owner of the major cross bank settlement network in China.

TTG has also developed a technology called Electronic Financial Authentication (Digital verification). This technology provides the connecting link to ensure that all transactions on the ULPOS platform can be settled on aT+1 basis.

TTG provides Electronic Financial Authentication (Digital verification) for all online and offline activities and transactions that are processed through the ULPOS Platform.

For further information visit www.ttg.hk or contact Mr Tony Groth, Joint Company Secretary, TTG Mobile Coupon Services Limited +6192479555

-ends-



澳大利亚交易所公告

TTG 獲批准在前海設立子公司

悉尼 2013 年 5 月 22 日 (交易代碼 : TUP)

TTG Mobile Coupon Services Limited (“TTG 公司”)獲得批准,在深圳前海設立一家子公司(暫名為“深圳市淘淘谷金融科技有限公司”)。深圳前海為中國開放人民幣自由兌換的試點,一般認為前海為未來深圳的 CBD。

TTG 公司認為,這次批准在前海設立公司,意味著政府對公司的支持,使公司未來獲得更多的商機,也方便了公司未來的兩地交易運作。

今天 TTG 公司的主席熊总说:“能在前海設立公司,證明公司的業務發展及金融創新獲得有關當局的認可及支持。

关于 TTG

ULPOS 为消费者、商户、金额机构及社交网络等,提供一个互相交往的平台。TTG 与银联商务签订了一个独家合作协议,银联商务为 ULPOS 的拥有者,其母公司中國銀聯是中国各大银行结算网络的拥有者。

TTG 公司研发了电子金融凭证,此技术能确保所有在 ULPOS 平台交易的结算能在 T+1 完成。

TTG 公司为 ULPOS 平台所有在线线下的交易提供电子金融凭证。

其它数据: 请浏览 www.ttg.hk 或与公司的澳大利亚秘书 Tony Groth 先生联系, 电话: +6192479555